

学会额外活动暂停通告

有鉴于现在处于特殊时刻，**学会额外活动**将暂停两周（即日起至 12/2（三）止）。

- 正课落在星期五的学会，联课活动将进行到 3:55pm 即止。
- 正课落在星期三的学会，联课活动将进行到 4:45pm 即止。

原先已获批准的特别活动照常进行，包括学生警察部队生活营（7/2-9/2）、醒狮团（4/2,7/2,9/2 出队排练及演出）、舞蹈学会（1/2,8/2 出队排练及演出）、华乐团（7/2 出队排练及演出）、24 节令鼓队（7/2 出队排练及演出）及全体体育校队队员照常练习（学联赛备赛练习）。唯需时时留意个体的身体状况，一有不适，即刻通知学会老师。

Notice on Co-Curricular Activities

In view of the uncertainty surrounding the Wuhan coronavirus outbreak, **Extra Co-Curricular Activities** are now suspended for two weeks, from now till 12 February (Wednesday).

- Co-curricular activities for societies on every Friday shall end at 3:55pm.
- Co-curricular activities for societies on every Wednesday shall end at 4:45pm.

Special activities approved prior to this notice shall carry on as usual, including Cadet Camp on (7 – 9 Feb), Lion Dance Troupe (rehearsal & performance on 4, 7 & 9 Feb), Dance Society (rehearsal & performance on 1 & 8 Feb), Chinese Orchestra (rehearsal & performance on 7 Feb), 24 Seasons Drum Troupe (rehearsal & performance on 7 Feb), and the school's sports teams (usual & tournament preparation trainings).

The above directive is subject to individual's physical condition. Please report to the teacher in charge immediately should any student experience discomfort.